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§ 22   

Övriga frågor 

Thomas Linn (M) informerade från Dianagårdens förtroenderåd. 

De boende är nöjda med förvaltningen och fastighetsägaren. 

Personalen gör nu en översyn av sina scheman. Sommarbarn 

kommer även i år till Dianagården. 

 

Birgit Marklund Beijer (S) berättade vidare att de anhöriga är 

oroliga inför evakueringen av de boenden då Dianagården ska 

renoveras. Synpunkter framfördes även att det finns vissa äldre 

inom boendet stör andra boende. 

 

Lotta Juul Martin-Löf (M) informerade från Rios förtroenderåd. 

Rekryteringsproblem finns inför sommaren men boendet hoppas 

på en lösning. Rio har anställt en beröringspedagog som stödjer 

de boende som inte vill delta i grupper eller andra aktivieter. 

Rio har fått en ny matleverantör, Dafgård. De boende är nöjdare 

nu med maten. 

 
Fråga 

Berit Nyberg (S) ställde fråga till förvaltningen angående det 

sista förvaltningsgruppsprotokollet. Äldreboendet Brofästet blir 

ju inte av och i protokollet anges att det finns en viss osäkerhet 

om de äldre kommer att bo på äldreboenden i framtiden. 

 

Stadsdelsdirektör Göran Månsson svarade att det finns en 

tendens att äldre inte kommer att bo länge på institution. Fler 

äldre bor kvar hemma och det råder därför stor osäkerhet kring 

behovet av framtida äldreboenden. 

 

Maria Antonsson (MP) ställde följdfråga kring Brofästet. Fattas 

det pengar? 

 

Göran Månsson svarade att kostnaderna som Micasa har räknat 

ut blir väldigt höga. Micasa renoverar därför Dianagården. 
 

Inkomna skrivelser från förtroendevalda 

 

Skrivelse från Stefan Nilsson m.fl. (MP) om Fairtrade-

diplomering. 

 

Skrivelse från Stefan Nilsson m.fl. (MP) om att utesluta ”sjukt” 

kött från barns och äldres mattallrikar. 
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Skrivelse från Birgit Marklund Beijer m.fl. (S) om aktiviteter för 

personer över 65 år. 
 
Beslut 

Skrivelserna överlämnas till förvaltningen för beredning. 


